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                                                              Protokół Nr  XIV/2007 
 

                z obrad  XIV Sesji  Rady Gminy Ksawerów, która się odbyła  
                  w dniu 5 lipca  2007  r. w sali konferencyjnej  

               Urzędu Gminy Ksawerów. 
 

Ad.1. 

Wiceprzewodniczący  Rady Piotr Kuźnicki  o godz. 11.00 otworzył XIV Sesję Rady 

Gminy Ksawerów  i powitał wszystkich obecnych. Następnie stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

13 osób jest zachowane kworum władne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

O terminie sesji radni i sołtysi zostali powiadomieni pisemnie. Projekty uchwał przesłano 

radnym i sołtysom wraz z zaproszeniem na sesję. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Wójt Gminy - Maria Kopczewska, 

- Zastępca Wójta – Rafał Tustanowski, 

-Skarbnik Gminy – Robert Zwierzyński, 

-Sołtysi Gminy Ksawerów. 

Ad.2. 

W tym punkcie Pani Wójt Maria Kopczewska postawiła wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad  projektów uchwał w następującej kolejności: 

-w pkt. 7.10. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 29 078 zł.) 

- w pkt. 7.11.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (400 000 zł.)  

-w pkt. 7.12.w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok ( zmiana załącznika 

nr 11)  

Wniosek Pani Wójt Marii Kopczewskiej został przyjęty -13 głosami „za”, głosów 

przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono.  

W głosowaniu Rada Gminy Ksawerów -13 głosami „za”, bez głosów przeciw                                 

i wstrzymujących się zatwierdziła następujący porządek obrad:  

1.  Otwarcie  obrad  XIV Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gości. 

5. Informacja Wójta. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady. 
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7. Podjęcie uchwał: 

7.1. w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań                                                     

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwałą 

nr XVIII/126/2000 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28 kwietnia 2000 r., zmienionego 

uchwałą nr XXXVI/295/05 Rady Gminy Ksawerów z dnia 20 października 2005 r. 

7.2. w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwałą nr XXXVI/296/05 Rady Gminy 

Ksawerów z dnia 20 października 2005 r. ( Dz.Urz.Woj. Łódzkiego nr 378 poz.3052) 

7.3.w sprawie współdziałania Gminy Ksawerów z gminą miejską Pabianice, 

7.4. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 74 379 zł.), 

7.5.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 23 621 zł.), 

7.6.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 118 000 zł.), 

7.7.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 5 000 zł.), 

7.8. w sprawie złożenia zabezpieczenia należytego wykonania umowy. 

7.9. w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Ksawerów. 

7.10. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 29 078 zł.) 

7.11.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (400 000 zł.)  

7.12.w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok ( zmiana załącznika 

nr 11).  

8. Zatwierdzenie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XIV Sesji Rady Gminy Ksawerów.  

Ad.3. 

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowano kandydaturę radnej Anny 

Szcześniak-Rydz i radnej Urszuli Świątkowskiej, które wyraziły zgodę. Za przyjęciem 

Komisji Uchwał i Wniosków w przedstawionym składzie głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Ad.4. 

W tym punkcie nie było chętnych do zabrania głosu.  

Ad.5. 

SPRAWOZDANIE Z PRACY WÓJTA GMINY KSAWERÓW  po ostatniej sesji                       

w dniu 14 czerwca 2007 r.   

I ZARZĄDZENIA WÓJTA  
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– w sprawie powołania Komisji konkursowej do przeprowadzenia otwartego konkursu ofert 

na wsparcie realizacji zadania gm. Ksawerów w zakresie krajoznawstwa i wypoczynku dzieci 

i młodzieży oraz ustalenia regulaminu postępowania Komisji Konkursowej i szczegółowych 

warunków konkursu, 

- w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej w celu przeprowadzenia postępowania 

egzaminacyjnego dla nauczycielki Gimnazjum w Ksawerowie ubiegającej się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego, 

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej „Ośrodek Zdrowia” w Ksawerowie za 2006 rok, 

-w sprawie zmiany określenia terminów i zakresu kontroli w jednostkach organizacyjnych 

Gminy Ksawerów, 

- w sprawie realizacji wydatków o wartości nie przekraczającej  równowartości 14 000 

EURO, 

- w sprawie sposobu wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w 

Urzędzie Gminy Ksawerów, 

- w sprawie powołania w Urzędzie Gminy Ksawerów Komisji Przetargowej do 

przeprowadzenia postępowania w zakresie zamówienia publicznego pn: Budowa boiska 

sportowego przy Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej w Gminie Ksawerów, 

- w sprawie wprowadzenia Regulaminu Pracy Komisji Przetargowej. 

II WAŻNIEJSZE SPOTKANIA I NARADY 

-uroczystości zakończenia roku szkolnego – udział w zakończeniu roku szkolnego 

Gimnazjum w Ksawerowie. 

SPRAWOZDANIE  REFERATU GOSPODARKI KOMUANALNEJ od dnia  

14.06.2007 r. do 05.07.2007 r. 

1. Rozpoczęto postępowanie o zamówienie publiczne w trybie negocjacje bez ogłoszenia 

na zadanie pn: „Budowa boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Woli 

Zaradzyńskiej”- IV przetarg 

2. Trwają prace związane z realizacją inwestycji pn: „Budowa sieci wod-kan w ulicy 

Cichej w Ksawerowie”, „Modernizacja stacji uzdatniania wody” i „Przebudowa 

budynku Urzędu Gminy Ksawerów”,. W tej chwili w budynku urzędu trwają prace 

hydrauliczne, zamontowano okna. 

3. Starostwo powiatowe w Pabianicach podjęło uchwałę w sprawie wspólnej realizacji 

inwestycji na ul. Wolskiej ( budowa chodnika) i projekt modernizacji ul. Nowotki i ul. 

Jana Pawła II. 
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4. Pracownicy gospodarczy: 

- sprzątanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren parku, przy pojemnikach z 

selektywną zbiórką odpadów oraz teren gminy, 

-naprawa dróg o nawierzchni bitumicznej –uzupełnianie ubytków mieszanką mineralno-

asfaltową na zimno:ulica Mały Skręt, Andromedy, Zachodnia, Miodowa, Leśna, Łąkowa, 

Handlowa,Targowa, Kościuszki. 

-naprawa nawierzchni ulic: Suchej, Pomorskiej na wjazdach z ul.Łódzkiej, 

-naprawa dróg o nawierzchni nieutwardzonej poprzez uzupełnianie ubytków szlaką: 

ul.Obwodowa. 

-koszenie poboczy i rowów przydrożnych w ulicach: Modra, Spółdzielcza, 

Obwodowa,Handlowa,Bednarska,Karminowa,Kościuszki,Kosmowskiej. 

-koszenie działki gminnej na Widzewie. 

REFERAT PODATKOWY 

Prowadzone są postępowania w sprawie uregulowania należności z tytułu zobowiązania 

pieniężnego:upomnienia -432 zł. 

-Ksawerów Północ-69 szt. 

-Ksawerów Południe- 71 szt. 

-Ksawerów Wschód- 160 szt. 

-Ksawerów Zachód – 84 szt. 

-Nowa Gadka – 19 szt. 

-Wola Zaradzyńska- 29 szt. 

REFERAT GOSPODARKI PRZESTRZENNEJ ROLNICTWA I OCHRONY 

ŚRODOWISKA 

1. Przeprowadzono negocjacje z właścicielami działek leżących w granicach  

ul.Bednarskiej.Właściciele działek nr Ew. 2153 i 2152 nie podjęli decyzji czy skłonni są 

sprzedać je Gminie po 8 zł. Natomiast właściciele działki 1241 nie przybyli na spotkanie 

w sprawie wykupu tej działki.  

2. Prowadzone są  prace z utrzymaniem urządzeń melioracji wodnych: 

- koszenie traw oraz wycinka porostów –ul.Cienista do ul. Obwodowej, ul. Obwodowa do 

cieku „Gadka” do granic Łodzi.  

3.Odbyły się wizje w sprawie utrzymania czystości i porządku na terenach posesji przy: 

ul.Pomorskiej, ul.Bednarskiej, Krótkiej.  

JEDNOSTKA WOD-KAN 

Wydano warunki techniczne : 
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a) przyłącza wodociągowego 4 inwestorom indywidualnym – ul. Cicha 

b) przyłącza kanalizacyjnego 4 inwestorom indywidualnym – ul. Cicha. 

INWESTYCJE 

Trwa procedura odbiorowa sieci kanalizacji sanitarnej z przykanalikami w ulicach: od ul. 

H.Sawickiej do ul. Kosmowskiej, ul. Skromnej, ul. Malinowej, ul. Krótkiej, ul. Północnej i ul. 

Muzycznej w Ksawerowie. Nie dokonano odbioru w dniu 28.06.2007 r. ze względu na liczne 

poprawki.  

W trakcie modernizacji jest Stacja Uzdatniania Wody w Gadce Nowej.  

INNE 

Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi skierował Apel do mieszkańców o wymianę starych 

dowodów osobistych, które z dniem 1 stycznia 2008 r. stracą ważność.  

Ad.6. 

W tym punkcie Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki poinformował, iż w związku                      

z zakończeniem roku szkolnego, Rada Gminy Ksawerów ufundowała nagrody książkowe                   

i dyplomy dla najlepszych uczniów. 

Koszty zakupu: 

1) Książki w ilości 47 szt. – 500 zł. 

2) Kwiaty dla dyrektorów szkól – 200 zł. 

3) Zakup papieru na dyplomy – 60 zł. 

Przed przystąpieniem do realizacji pkt. 7, Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki poprosił 

Przewodniczącego Komisji Henryka Nowaka o przedstawienie opinii dot. projektów uchwał 

na XIV sesję. 

Przewodniczący Komisji Henryk Nowak powiedział, że wszystkie projekty uchwał zostały 

dokładnie omówione  i pozytywnie zaopiniowane.  

Ad.7.1. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały Nr XIV/74/07 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań                                                     

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwałą nr 

XVIII/126/2000 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28 kwietnia 2000 r., zmienionego uchwałą nr 

XXXVI/295/05 Rady Gminy Ksawerów z dnia 20 października 2005 r., postawił wniosek o 

podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem  uchwały Nr XIV/74/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r.                       

w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań    i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwałą nr XVIII/126/2000 Rady Gminy 
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Ksawerów z dnia 28 kwietnia 2000 r – głosowało 13 radnych, głosów przeciw                                    

i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad.7.2.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały nr XIV/75/07 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwałą nr 

XXXVI/296/05 Rady Gminy Ksawerów z dnia 20 października 2005 r. ( Dz.Urz.Woj. 

Łódzkiego nr 378 poz.3052). 

Za podjęciem uchwały nr XIV/75/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r. w sprawie 

przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Ksawerów uchwalonego uchwałą nr XXXVI/296/05 Rady Gminy Ksawerów z dnia 20 

października 2005 r. ( Dz.Urz.Woj. Łódzkiego nr 378 poz.3052)- głosowało 13 radnych, 

głosów przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad. 7.3. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały                                   

nr XIV/76/2007 Rady Gminy Ksawerów w sprawie współdziałania Gminy Ksawerów z 

gminą miejską Pabianice. 

Za podjęciem uchwały  nr XIV/76/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r.                   

w sprawie współdziałania Gminy Ksawerów z gminą miejską Pabianice - głosowało 13 

radnych, głosów przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad 7.4.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały nr XIV/77/07 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 74 379 

zł.). 

Za podjęciem uchwały nr XIV/77/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r. w sprawie 

zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 74 379 zł.) - głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono.  

 

 

Ad 7.5. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały nr XIV/78/07 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 23 621 

zł.), postawił wniosek o jej podjęcie. 
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Za podjęciem chwały nr XIV/78/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r. w sprawie 

zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok - głosowało 13 radnych, głosów przeciw                     

i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad 7.6 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały nr XIV/79/07 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 118 000 

zł.), postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr XIV/79/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r.                        

w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok- głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad 7.7. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały nr XIV/80/07 

Rady Gminy Ksawerów  w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 5 000 

zł.), postawił wniosek o jej podjęcie.  

Za podjęciem uchwały nr XIV/80/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r. w sprawie 

zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok- głosowało 13 radnych, głosów przeciw                      

i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad 7.8.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały nr XIV/81/07 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie złożenia zabezpieczenia należytego wykonania umowy, 

postawił wniosek o jej podjęcie.  

Za podjęciem uchwały nr XIV/81/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r. w sprawie 

złożenia zabezpieczenia należytego wykonania umowy- głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad 7.9.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały nr XIV/82/07 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Ksawerów, 

postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr XIV/82/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r.                          

w  sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Ksawerów- głosowało 13 radnych, 

głosów przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad 7.10.  
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Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały nr XIV/83/07 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 29 078 

zł.), postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr XIV/83/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r.                     

w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok - głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad 7.11. 

Wiceprzewodniczący Rad Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały nr XIV/84/2007 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (400 000 

zł.), postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr XIV/84/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r.                      

w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok- głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad 7.12. 

Wiceprzewodniczący Rad Piotr Kuźnicki po odczytaniu projektu uchwały nr XIV/85/07 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok                    

( zmiana załącznika nr 11), postawił wniosek o jej podjęcie.   

Za podjęciem uchwały nr XIV/85/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 5 lipca 2007 r. w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok    -   głosowało 13 radnych, głosów przeciw  

i wstrzymujących nie stwierdzono.            

Ad.8. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki  zapytał czy są uwagi i zastrzeżenia do treści 

protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Ksawerów. Nikt z radnych nie wniósł uwag i zastrzeżeń 

do treści protokółu z XIII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 czerwca 2007 r. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady postawił wniosek o zatwierdzenie treści 

przedstawionego protokołu. 

Za zatwierdzeniem treści protokółu z XIII Sesji Rady Gminy - głosowało 13 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Ad.9. 

W tym punkcie Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej Helena Rusak odczytała 

List intencyjny podpisany przez Dyrektora, Samorząd Uczniowski, Radę Rodziców i Radę 

Pedagogiczną Szkoły Podstawowej w Ksawerowie w sprawie dofinansowania zakupu 

sztandaru. Darczyńcy będą umieszczeni na specjalnie stworzonej na ten cel tablicy 

pamiątkowej szkoły.  
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Zastępca Wójta Rafał Tustanowski zapytał, jaki jest koszt zakupu sztandaru? 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak odpowiedziała, że nie zna ceny sztandaru na dzień 

dzisiejszy. Wiemy, że Urząd Gminy przekazał na ten cel 5.000 zł. Nie mniej jednak będą 

również koszty oprawy całej uroczystości. Pan dyrektor skierował list intencyjny do 

sponsorów na terenie naszej Gminy i m.in. do nas, czyli do Rady Gminy.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski przypomniał, że Rada Gminy uchwałą przekazała już 

5 000 zł. na sztandar.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak ad vocem zastępcy wójta – powiedziała, że 

odczytała tylko List intencyjny i stwierdziła, że nie jest to obligatoryjne, ale indywidualna 

sprawa każdego radnego. Mnie tu państwo przepytujecie o koszty? Uważam, że taka impreza 

wiąże ze sobą wiele kosztów. Wygląda na to, że pan dyrektor chciałby na tej imprezie 

zarobić. Co zdecydujecie Państwo to zrobicie. W imieniu Komitetu Organizacyjnego  

zwracam się do Rady Gminy i do poszczególnych Radnych o wsparcie tego przedsięwzięcia. 

Jak Państwo zareagujecie to będzie Wasza prywatna sprawa. Ja przedstawiłam tylko prośbę 

Pana dyrektora. Myślę, że cały koszt będzie do wglądu. 

Radna Barbara Wódka – powiedziała, że taka jest procedura, że jeśli ktoś prosi                              

o przekazanie środków to przede wszystkim przedstawia wysokość kosztów. Wszystkie 

instytucje występujące o taką pomoc przedstawiają przedział kosztów na daną inwestycję.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odczytała treść pisma pana dyrektora Bogusława 

Rendeckiego z dnia 09.05.2007 r. w sprawie nadania imienia  Szkole Podstawowej w 

Ksawerowie.  W związku z tym, że w 2007 roku przypada rocznica 70-lecia powstania i 

istnienia Szkoły Podstawowej w Ksawerowie w dniu 12 października 2007 r. odbędą się 

uroczystości z tym związane. W związku z powyższym Dyrekcja Szkoły, Rada Pedagogiczna, 

i Rada Rodziców, Samorząd Uczniowski w SP w Ksawerowie uprzejmie prosi o wsparcie 

finansowe tej inicjatywy. Dyrekcja prosi o przekazanie na nasze konto kwoty 4.650,00 na 

rozdział 80101 § 4170 ( wynagrodzenie dla projektanta sztandaru i jego wykonawcy oraz 

przedsięwzięć towarzyszących)  pozostałą kwotę 350,00 zł. na konto § 4210. Brakującą część 

pieniędzy Dyrekcja pozyska od zewnętrznych darczyńców.  

Radny Zbigniew Pluta –powiedział, że rozmawiał z panem dyrektorem i dowiedział się, że 

koszt sztandaru ma się zamknąć w kwocie około 5.000 zł., pozostałe ewentualne środki 

zostaną rozdysponowane na uroczystość.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki w związku z listem intencyjnym prosił, aby 

radni zadeklarowali swój gest na liście u pani Przewodniczącej.  



 10 

Sołtys Bogumiła Szczepańska zapytała, kiedy nastąpi wycinka suchych drzew i czy na 

ul.Żeromskiego będzie asfalt, ponieważ mieszkańcy otrzymali pisma ? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odnośnie wycinki drzew, odpowiedziała, że w tej chwili 

będzie prowadzona procedura wyłonienia wykonawcy na to zadanie. Mieszkańcy ul. 

Żeromskiego mogli otrzymać pisma dotyczące chodnika. 

Radna Maria Wróbel zadała pytania i złożyła wniosek: 

1)Na jakim etapie jest sprawa 2 słupów oświetleniowych w Widzewie? 

2)Ile gruntów użytkowanych rolniczo stracimy w związku ze zmianą planu? 

3) W okresie wakacyjnym jest potrzeba systematycznego koszenia trawy na terenie Widzewa. 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała: 

1) odpowiedziała, ze w najbliższy wtorek odbędzie się spotkanie z Zakładem Energetycznym 

w tej sprawie.  

2)  Ta zmiana gruntu nie ma wpływu na status struktury  gminy wiejskiej. Nic nie stracimy na 

tej zmianie.  

3) Na ostatniej sesji był wniosek o wykaszanie w pierwszej kolejności rowów ze względu na 

sytuację atmosferyczną ( rowy chronią przed zalewaniem). Na dzień dzisiejszy mamy tylko 2 

pracowników i nie nadążamy ze wszystkimi pracami.  

Radny Bogumił Niewiadomy – czy chodnik na ul. Hubala będzie remontowany czy 

wymieniany?  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że chodnik będzie systematycznie 

wymieniany. Planowany termin-sierpień 2007 r. 

Radna Barbara Wódka powiedziała, że ma wiedzę, iż wpłynęło pismo od osoby 

zainteresowanej zakupem budynku „kotłowni” 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, ze nie można sprzedać naszego mienia. W 

planie zagospodarowania jest to budynek przeznaczony na cele kulturalne. Na najbliższą sesję 

będzie przygotowany projekt na temat wydzierżawienia tego obiektu.   

Wiceprzewodniczący Piotr Kuźnicki poprosił , aby Przewodnicząca Helena Rusak podała 

wysokość kwoty, jaką radni zadeklarowali w związku z listem intencyjnym ze Szkoły 

Podstawowej w Ksawerowie. 

Przewodnicząca Helena Rusak poinformowała, że radni  zdeklarowali 640 zł., sołtysi 40 zł. 

Razem – 670 zł. Jedna osoba zadeklarowała indywidualną wpłatę  na konto-100 zł. Pozostali 

chętni mogą dokonywać wpłat do biura Rady, a następnie przekażemy je na podane konto.  

Komisja Uchwał i Wniosków powołana na XIV Sesji nie zgłosiła żadnego wniosku.  
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